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Ring Kortrijk  –  Heraanleg kruispunt

Op het fysisch programma dat vorig jaar aan het
Vlaams Parlement werd voorgelegd, werd voor het
jaar 2000 15 miljoen vastgelegd voor de heraanleg
van een kruispunt op de ring rond Kortrijk (tussen
km 0 en km 4,608).

Tot op heden is er blijkbaar nog geen vooruitgang
in het dossier geboekt.

1. Wat is hiervan de oorzaak ?

2. Worden de middelen verschoven naar het vol-
gend jaar en welke stappen dienen nog te wor-
den genomen om het dossier te kunnen aanbe-
steden ?

3. Welke termijn wordt vooropgesteld voor de re-
alisatie van het dossier ?

Antwoord

Het fysisch programma waarnaar de V l a a m s e
volksvertegenwoordiger verwijst, is blijkbaar het
indicatief meerjarenprogramma 2000-2002.

Op het investeringsprogramma van de administra-
tie Wegen en Verkeer (AWV) 2000, door mij goed-
gekeurd op 4 mei 2000, werd dan ook 15 miljoen
frank ingeschreven op het effectief programma
voor de aanleg van de rotonde op het kruispunt
Panorama.

Dat er tot op heden nog geen vooruitgang werd ge-
boekt in het dossier is niet juist. Het aanbestedings-
dossier is inmiddels afgewerkt.

In het meerjarenprogramma 2001-2003 werd er
voor de heraanleg van dit kruispunt opnieuw 15
miljoen frank uitgetrokken. Het is de bedoeling om
deze werken in de loop van 2001 aan te besteden
voorzover het voorgestelde ontwerp wordt goedge-
keurd door de Provinciale Auditcommissie.


